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 选择性必修一Unit 1 People of achievement

Period 2  Discover Useful Structures

教学设计

Teaching Aims:（教学目标）

1.To find out the differences in form and functions between restrictive relative clauses and non-restrictive relative clauses.

2.To introduce a great person using non-restrictive relative clauses.

3.To express their own ideas and opinions using non-restrictive relative clauses.

Teaching procedures:（教学流程）
Step1：Revision


Step2：Lead in 
Present a brief introduction about Tu Youyou to the students and guide them to underline the relative clauses.
Step 3 Observe and analyse

Read the following relative clauses and name the two types of clauses :the restrictive relative clauses or the non-restrictive ones.

1. Tu Youyou, who was born in Ningbo,China,on 30 Dec.1930,was a committed and patient scientist.

2. Based on a medical text which suggested using sweet wormwood to treat malaria,she and her team drew out the artemisinin ,for which she was awarded the 2015 Nobel Prize for Physiology or Medicine.

3.Hundreds of thousands of lives are thought to be saved by artemisinin , which has become a vital part of the treatment for malaria.

Step4 Discover the differences between the the restrictive relative clauses or the non-restrictive ones.

Observe and analyse1----意义上区别小结： 限制性定语从句省略后主语所指就不明确，所以不能省略。

Observe and analyse2----非限制性定语从句的先行词可以是名词或代词，也可以是句子

Observe and analyse3----引导词对比小结：

1)关系代词that不能引导非限制性定语从句；

2)非限制性定语从句的关系代词在任何情况下都不可省略；

3)关系副词why不引导非限制性定语从句
Observe and analyse4----翻译对比小结：

1)非限制性定语从句通常译成主句的并列句；

2)限制性定语从句译成先行词的定语：“……的 ”。

Step5 Summary

Step 6 Practice
Describe the pictures, using relative clauses.








